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Město Ždírec nad Doubravou 

 
 

Zápis z 15. zasedání Zastupitelstva města Ždírec nad Doubravou 

konaného dne 15. dubna 2021 v zasedací síni městského úřadu 

 

 

 

Přítomni: 14 členů zastupitelstva dle listiny přítomných 

  5   hostů - občané města 

 

 

 

Zápis o hlasování: x pro – x proti – x zdržel se hlasování 

1) Zahájení zasedání – určení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

Zasedání zahájil v 18:00 hod. starosta města Ing. Bohumír Nikl a celému zasedání předsedal. V krátkém 

úvodu starosta všechny přítomné přivítal a konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo svoláno v souladu se 

zákonem o obcích a jednacím řádem zastupitelstva města a je usnášeníschopné. Při zahájení bylo přítomno 

14 zastupitelů. Ze zasedání zastupitelstva města se omluvila paní Mgr. Bc. Martina Hojná. 

Starosta navrhl zapisovatelem zasedání místostarostu Ing. Františka Němce, návrhovou komisi ve složení: 

Ing. Jiří Pavlíček, Ing. František Jeřábek, paní Naděžda Turnhöferová. Dále navrhl ověřovatele zápisu: 

Ing. Jan Matějka, pan Aleš Bažout. 

K navržené návrhové komisi ani k návrhu ověřovatelů nebyly vzneseny žádné připomínky, starosta proto 

vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 1/15/21. 

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0 

2) Uzavření zápisu ze 14. zasedání zastupitelstva města 

Starosta se dotázal, zda má někdo z členů zastupitelstva připomínky k zápisu ze 14. zasedání zastupitelstva. 

Žádné připomínky nebyly vzneseny a starosta dal hlasovat o tom, zda může být uzavřen zápis a usnesení 

ze 14. zasedání zastupitelstva města – usnesení číslo 2/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0   

3) Návrh programu zasedání 

Starosta předložil návrh programu zasedání, schválený radou města na 68. schůzi dne 7. 4. 2021, který byl 

dopředu všem zastupitelům odeslán s podkladovými materiály. Dotázal se, zda má někdo další návrhy na 

doplnění. Upozornil na doplnění programu o bod č. 12 - Žádost o dotaci na opravu pomníku. 

Protože nebyly podány žádné návrhy na doplnění či změnu programu, starosta vyzval přítomné k hlasování        

o návrhu programu zasedání  - usnesení číslo 3/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

4) Zpráva o činnosti rady města v období od 11. 2. 2021 do 15.4.2021 

Místostarosta seznámil přítomné s činností rady města v období od 14. zasedání do 15. zasedání 

zastupitelstva města. Rada města se v uvedeném období sešla na šesti schůzích.  

Starosta doplnil informaci o podané žádosti na CHKO Žďárské vrchy na ošetření stromů ve Ždírci n. D., 

Kohoutově a Horním Studenci.  

K bodu programu nebyly vzneseny dotazy a starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo  

4/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  
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5) Informace o stavu účtů k 31. 3. 2021 

Starosta předal slovo panu Málkovi, který seznámil přítomné se stavem účtů města k 31. 3. 2021 a celkovým 

stavem účtů k 15. 4. 2021. Ke konci března 2021 je celkový zůstatek na všech účtech 30 104 259,67 Kč.  

Ve fondu rozvoje bydlení je aktuálně 600 607 Kč. Neevidujeme požadavek na úvěr z fondu.  

Plnění rozpočtu u příjmů po konsolidaci je na úrovni 40,1% celkových naplánovaných příjmů. Výdaje po 

konsolidaci jsou na úrovni 19,2%.  Výdaje zahrnují zejména opravy ve výši 507 tis. Kč, zimní údržbu 414 tis. 

Kč, investice (muzeum, radlice pro Bonetti, hodiny do haly, kamerový systém). 

Prognóza plnění rozpočtu 2021 je pokles o 3% proti roku 2019. Rozpočet máme nastavený tak, že bychom 

neměli mít problémy. Předpokládá se zejména pokles daně z příjmů fyzických osob, růst by měla daň 

z příjmů právnických osob. 

K bodu jednání nebyly vzneseny dotazy ani připomínky, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele 

k hlasování - usnesení číslo 5/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

6) Rozpočtové opatření č. 6/2021  

Starosta předal slovo panu Málkovi, který představil přítomným hlavní položky zahrnuté do Rozpočtového 

opatření č. 6/2021. Na straně příjmů je do rozpočtu zapojena platba za vynětí půdy ze zemědělského půdního 

fondu na stavbě Stora Enso ve výši 2 916 706 Kč. Platba za vynětí ještě není konečná. Do příjmů se nám 

dostává také daň z příjmu za obec, kterou vypočítáváme, ale neodvádíme. Zůstává naším příjmem a je 

zapojena také na straně výdajů. Schválenou máme dotaci na výstavbu hasičské zbrojnice ve výši 4,5 mil. Kč. 

Obdrželi jsme také dotaci na pečovatelskou službu 727 tis. Kč. Obdrželi jsme také dotaci na zmírnění 

následků kůrovcové kalamity za rok 2019 ve výši 691 245 Kč. Celkem příjmy 9 492 341,20 Kč.                     

Na straně výdajů jsou tyto položky: silnice (opravy cest Horní Studenec, rekonstrukce povrchu ul. 

K Doubravce, přechod Benátky), opravy chodníků, opravy značení ulic, oprava knihovny, oprava schodiště 

u DPS Nad Řekou 560, manipulační řády rybníků, nákup komunální techniky, výkup pozemků. Částka 

2 533 tis. Kč zůstává v rezervě.  

K bodu jednání nebyly vzneseny jiné návrhy, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 6/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

7) Zpráva o poskytnutých příspěvcích spolkům v roce 2020 

Starosta předal slovo panu Málkovi, který představil přítomným stav výše příspěvků spolkům a organizacím 

v roce 2020 v celkové výši 917 705 Kč. Informoval o výši jednotlivých příspěvků. Některé organizace dotaci 

nevyčerpali z důvodu proticovidových opatření a dotace byly vráceny na účet města, respektive nečerpány 

z rozpočtu města.   

K bodu jednání nebyly vzneseny dotazy, starosta proto vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 7/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

8) Investiční akce v roce 2021 – finanční zajištění k 31. 3. 2021 

Starosta seznámil přítomné s aktuální situací kolem investičních akcí. Informoval zejména o zateplení  muzea 

v Horním Studenci, novostavbě hasičské zbrojnice (5. 3. 2021 podepsána smlouva, stavba je v současné době 

realizována). Zahájena je výstavba chodníku na Kohoutově, připravuje se rekonstrukce místní komunikace 

K Doubravce s realizací do 30. 6. 2021. Seznámil přítomné finančním zajištěním těchto akcí. Všechny akce 

jsou pokryté rozpočtem města.  

K bodu jednání nebyly vzneseny dotazy nebo připomínky, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele 

k hlasování - usnesení číslo 8/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  
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9) Prodej pozemku v k.ú. Údavy, p.č. 314/1 

Starosta seznámil přítomné s žádostí manželů H. o odkoupení části pozemku p.č. 314/1 v k.ú. Údavy. Žádost 

projednala rada města na 67. schůzi a nedoporučuje prodávat požadovaný pozemek z důvodu umístění 

inženýrských sítí na tomto pozemku, proto je navrženo zamítavé usnesení zastupitelstva.   

K bodu programu nebyly vzneseny jiné návrhy, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 9/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

10) Prodej pozemku v k.ú. Horní Studenec p.č. 708/1 (část) 

Starosta seznámil zastupitele s žádostí manželů P. k odkupu části pozemku p.č. 708/1 v k.ú. Horní Studenec. 

Prodeji části pozemku nic nebrání, prodává se část, která je již zaplocena předchozími majiteli nemovitosti. 

K bodu programu nebyly vzneseny další připomínky, starosta tedy vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 10/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0 

11) Prodej pozemků v k.ú. Ždírec n. D. 

Starosta informoval o nedořešené situaci ve vlastnictví pozemků  kolem postavené cyklostezky v ulici 

Chotěbořská, část cyklostezky je vystavěna na soukromém pozemku paní U.. Během přípravy bodu 

programu vzešel podnět k posunutí hranice prodávaných pozemků. Na plánované hranici jsou vzrostlé 

stromy a v případě oplocení by bylo nutné tyto stromy pokácet. Proto by bylo vhodnější hranici posunout. 

Zastupitelé se dohodli na dodatečném projednání umístění hranice pozemků s paní Uchytilovou.   

Po krátké diskusi starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 11/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0 

12) Koupě pozemků v k.ú. Ždírec n. D. 

S usnesením 11/15/21 souvisí i odkup části pozemků p. č. 308/24 a p. č. 308/30 v k.ú. Ždírec nad Doubravou. 

Hranice kupovaných pozemků budou dodatečně projednány se stávající majitelkou. 

Zastupitelé neměli k bodu programu  připomínky, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 12/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

13) Koupě pozemků v k.ú. Údavy. 

Starosta seznámil přítomné s nabídkou prodeje pozemků v k.ú. Údavy, které jsou ve vlastnictví Státního 

statku Jeneč v likvidaci. Jedná se o pozemky sousedící s pozemky města a navíc pod stávající cestou. 

Pozemky jsou naceněny znaleckým posudkem. Rada města doporučuje tyto pozemky koupit.  

K bodu programu nebyly vzneseny jiné návrhy, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 13/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

14) Směna pozemků a staveb 2021 – LDO Přibyslav 

Starosta předal slovo panu Martincovi, který  seznámil přítomné s požadavkem LDO Přibyslav na směnu 

pozemků pod stavbou u rybníku Řeka a pozemku na hrázi rybníka u Hodíškova.  Pro snazší nakládání 

s těmito nemovitostmi bude novým vlastníkem LDO jako právnická osoba. Lesní pozemky v majetku LDO 

poblíž Budče budou naopak nově ve spoluvlastnictví podílnických obcí. Směnu musí odsouhlasit všechny 

podílnické obce. 

Zastupitelé neměli k bodu programu  připomínky, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 14/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

 

15) Koronavirová krize 
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Starosta seznámil přítomné s aktuálními opatřeními proti šíření nemoci covid-19. V domech s pečovatelskou 

službou je aktuálně většina obyvatel očkována i druhou dávkou vakcíny. Očkování vázne na dodávce vakcín.  

Městský úřad je otevřený bez omezení úředních hodin. Rada města zrušila konání všech akcí pořádané 

městem v měsíci dubnu a doporučila ostatním organizacím ve městě rovněž všechny společenské akce zrušit. 

Zastupitelé neměli k bodu programu  připomínky, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 15/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

16) Žádost o audit hospodaření v roce 2021 

Starosta seznámil přítomné s dlouhodobou dobrou zkušeností s prováděním kontroly hospodaření 

prostřednictvím krajského úřadu. Navrhuje tedy opět požádat krajský úřad o audit hospodaření města za rok 

2021. 

K bodu programu nebyly vzneseny jiné návrhy, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 16/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

17) Zajištění vlastních zdrojů – dofinancování celkové ceny cisternové automobilové stříkačky 

Starosta seznámil přítomné s příslibem dotace na novou cisternovou automobilovou stříkačku pro JPO II. 

Nyní jsou stanoveny technické podmínky pro výbavu vozidla. Požádali jsme o prodloužení dotačního 

programu, aby dodávka CAS mohla být realizována až v roce 2023 z důvodu finanční náročnosti pořízení 

CAS.. 

Zastupitelé neměli k bodu programu  připomínky, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 17/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

18) Žádosti o dotace k 31. 3. 2021 

Starosta seznámil přítomné s podanými žádostmi o dotace u MMR a prostřednictvím MAS Havlíčkův kraj. 

Další žádosti o dotace jsou podané na Fond Vysočiny. Informoval zastupitele o hlavních investičních 

záměrech. Připravuje se rekonstrukce místní komunikace v ulici Hamerská, rekonstrukce  ulice Ke Stadionu, 

výstavba chodníku Nové Ransko s pomocí dotace SFDI. 

K bodu programu nebyly vzneseny dotazy, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 18/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

19) Žádost o dotaci na opravu pomníku 

Místostarosta seznámil přítomné s podanou žádostí o dotaci na opravu pomníku padlého Jaroslava Balouna 

nedaleko hájeky Ruda v lesích v k.ú. Stružinec. Žádost je podána na Ministerstvo vnitra. K žádosti je třeba 

doložit souhlas zastupitelstva s realizací opravy a podáním žádosti o dotaci. V případě získání dotace bude 

oprava provedena v roce 2022. Požadovaná dotace na opravu je ve výši 178 tis. Kč. 

K bodu programu nebyly vzneseny dotazy nebo připomínky, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele 

k hlasování - usnesení číslo 19/15/21.  

Přítomno hlasování: 14      Hlasování: 14 - 0 - 0  

20) Diskuze 

Starosta přešel k poslednímu bodu a zahájil diskusi.  

Místostarosta informoval o pokračujícím procesu hledání dodavatele informačního systému pro očipování 

kontejnerů a popelnic ve spolupráci s DSO Podoubraví. Cílem je realizovat v tomto roce očipování 

kontejnerů pro tříděné odpady. 

Pan Martinec informoval o mírném ústupu kůrovcové kalamity u LDO Přibyslav. Pokračuje nahodilá těžba 

vývratů a polomů. 

Pan Kasal se dotázal, v jaké fázi je zřízení ZUŠ ve škole ve Ždírci nad Doubravou. - Starosta reagoval s tím, 

že koronavirová opatření vše pozastavila. Posun tedy zatím bohužel není.  
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Pan Pátek vznesl dotaz, zda při výstavbě domů v areálu pod Kohoutovem bude možné na staveniště zajíždět 

vjezdem kolem Boroviny. Ano, vjezd bude takto umožněn.  

Pan Jeřábek upozornil na nedokončené osvětlení čekárny v Novém Studenci a vývraty stromů v lese nad 

Horním Studencem.  – Dodavatel bude urgován k dořešení osvětlení. Stromy v lese budou zpracovány co 

nejdříve, dle přístupnosti terénu v závislosti na počasí. 

Pan Hamák upozornil na nutnost opravy kanalizace v Horním Studenci po loňském ucpání kanalizace. 

Starosta ještě doplnil informaci o plánované opravě silnice ze Ždírce nad Doubravou na Benátky (hranice 

kraje). Oprava by měla začít probíhat koncem června 2021.  Dále představil situaci kolem přípravy parcel pro 

výstavbu rodinných domů v Novém Studenci, Horním Studenci, Kohoutově a Benátkách. 

21) Závěr 

Starosta konstatoval, poděkoval přítomným členům zastupitelstva i hostům za účast a zasedání zastupitelstva 

ve 21:05 hodin ukončil.  

Plánovaný termín 16. zasedání zastupitelstva je ve čtvrtek 17. června 2021, začátek v 18:00 hod. 

 

 

 

     Ing. Jan Matějka, ověřovatel v. r.                 Aleš Bažout, ověřovatel v. r. 

 

 

 

 

Ing. Bohumír Nikl, starosta v. r.                  


